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Poznań, 7 maja 2024 r. 

 

Interpelacja 

ws. uszczegółowienia informacji w zakresie rodzinnych domów pomocy w Poznaniu 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 W nawiązaniu do otrzymanej odpowiedzi (Znak sprawy: Or-II.0003.1.93.2024, nr rej.: 

290424-1865) na interpelację ws. przedsięwzięć planowanych do realizacji ze środków 

programu rozwoju rodzinnych domów pomocy – edycja 2024, uprzejmie proszę o dodatkowe 

informacje oraz wyjaśnienia: 

 

 1.  Pytania w kontekście programu rozwoju RDP edycja 2023 oraz 2024: 

       -  na jakiej podstawie powstała wnioskowana przez miasto na rok 2023 oraz 2024 kwota 

dla Modułu I? 

       - jaka była procedura ogłoszenia konkursu, jeżeli był to konkurs – lub inny tryb jaką miał 

procedurę (w kontekście możliwości aplikowania przez RDP o środki)?  

       -  które z RDP w Poznaniu aplikowały o uzyskane środki? ile było wszystkich składanych 

wniosków oraz na jakie kwoty zostały ostatecznie złożone wnioski? czy jakieś wnioski 

zostały odrzucone przez UMP/WZiSS/MOPR lub inny poznański organ? 

       - jak w tym zagadnieniu wyglądają procedury relacji UMP-WZiSS-MOPR w Poznaniu?  

       - na które RDP będzie rozdysponowana kwota z Modułu I? w jakim trybie? 

       - jak wygląda procedura rozliczania tej dotacji? 

2.    jakie sposoby stosuje miasto w celu promowania tworzenia RDP? 

3.    kto jest zapraszany do tworzenia RDP oraz jaki jest program szkoleń w tym zakresie?  

4.   czy miasto posiada wiedzę  na temat zapotrzebowania na RDP  na rok 2025 i kolejne lata? 

 Jeżeli tak, uprzejmie proszę o przedstawienie takiej prognostycznej wiedzy. 

5.   uprzejmie proszę o przedstawienie spisu RDP działających na terenie miasta Poznania. 
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6.   jaki jest stosunek liczby osób z istniejących RDP do liczby osób potrzebujących takich  

 domów? jak liczone jest zapotrzebowanie? 

7.  proszę o podanie porównania wskaźnika nakładu na 1 osobę w domach DPS i w domach 

 RDP za rok 2023 i planowaną na rok 2024. 

8.  czy miasto monitoruje proces kształcenia kadr do RDP (pod względem liczby i jakości  

 kadr)? 

8.  jak przebiega kształcenie kadr do RDP? kto je prowadzi?  jakie są rezultaty? 

9.  jak przebiega promocja zawodu do pracy w RDP? 

10.  czy miasto przeprowadziło analizę lokali potencjalnie dostępnych dla RDP w Poznaniu (a 

 także gminach podpoznańskich czy innych, które byłyby wspierane przez miasto)? 

 

Uprzejmie proszę o udzielenie precyzyjnych odpowiedzi na każde z powyższych pytań. 

 

 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


